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INTERPELACJA nr  040/25

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U.2023.40 t.j.) składamy interpelację w sprawie 

Pilnej inwestycji dotyczącej remontu ulicy Kossaka 

Działając w imieniu Klubu Radnych „Wszystko dla Gdańska” oraz mieszkańców dzielnicy 
Wrzeszcz Górny, zwracamy się z uprzejmą prośbą o podjęcie pilnych działań związanych 
z inwestycją dotyczącą kompleksowego remontu ulicy Kossaka. 

Stan techniczny ulicy Kossaka od lat budzi poważne zastrzeżenia zarówno wśród 
mieszkańców, jak i użytkowników tej infrastruktury. Ulica ta, nieodnawiana przez 
kilkadziesiąt lat, wymaga nie tylko zwykłego remontu, ale przede wszystkim całościowej 
modernizacji dostosowanej do współczesnych wymogów bezpieczeństwa, 
funkcjonalności oraz estetyki. 

Obecne warunki techniczne ulicy są niedopuszczalne z perspektywy mieszkańców i 
użytkowników: 

• Nawierzchnia jest w złym stanie technicznym, co utrudnia codzienne 
użytkowanie i zwiększa ryzyko uszkodzeń pojazdów. 

• Bardzo wysokie krawężniki uniemożliwiają swobodne poruszanie się osobom z 
niepełnosprawnościami oraz rodzicom z wózkami dziecięcymi. 
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• Nieodpowiednia infrastruktura pieszo-jezdna znacząco ogranicza 
funkcjonalność ulicy, prowadząc do częstych trudności z parkowaniem oraz 
blokowaniem przejazdu. 

Dodatkowo stan ulicy Kossaka rodzi zagrożenia związane z bezpieczeństwem 
publicznym. W przypadku nieodpowiedniego zaparkowania pojazdów na tej ulicy 
dochodzi do sytuacji, w których niemożliwe staje się przejechanie wozów ratunkowych, 
co w nagłych przypadkach może skutkować opóźnieniem niesienia pomocy. 

W związku z powyższym postulujemy, aby planowana inwestycja obejmowała: 

1. Remont nawierzchni jezdni oraz chodników, z uwzględnieniem obniżenia 
krawężników. 

2. Modernizację infrastruktury podziemnej, w tym wymianę sieci wodociągowej, 
kanalizacyjnej i energetycznej, jeśli zachodzi taka konieczność. 

3. Zachowanie istniejącego drzewostanu oraz nasadzenie nowych drzew, co 
pozytywnie wpłynie na jakość przestrzeni publicznej i stan środowiska. 

4. Ujednolicenie ogrodzeń przy posesjach, co podniesie estetykę tej części miasta. 

5. Dostosowanie infrastruktury do potrzeb osób z niepełnosprawnościami oraz 
rodziców z małymi dziećmi. 

Podkreślamy, że temat konieczności przeprowadzenia inwestycji na ulicy Kossaka był już 
wielokrotnie przedstawiany przez mieszkańców w Zarządzie Dróg i Zieleni,. 

Uważamy, że realizacja inwestycji na ulicy Kossaka nie tylko znacząco poprawi jakość 
życia mieszkańców tej części Gdańska, ale także podniesie standard przestrzeni 
publicznej i przyczyni się do zwiększenia bezpieczeństwa na terenie miasta. 

Mając na uwadze powyższe, zwracamy się z prośbą o podjęcie odpowiednich działań i 
zapewnienie środków finansowych na realizację tej inwestycji w najbliższym możliwym 
terminie. 

 

Z wyrazami szacunku, 

Wojciech Błaszkowski 

Marcin Makowski 

Radni Miasta Gdańska 


